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תכנית א לא עובדת? (ברור שהיא לא תעבוד). זה הזמן לשלוף
את תכנית ב וליהנות ממאה אחוזי הצלחה!

פעמים הרבה  שמעתי  הברית,  בארצות  שגר  כאמריקאי  שאני,  הדברים  אחד 
בזמן שהייתי בישראל היה המילה – ‘בסדר’, שבאנגלית היא מקבילה ל –

OK. בכל אופן, בישראל למילה ‘בסדר’ יש כמה משמעויות.

“רוצה להיפגש לקפה?” – “בסדר”.

“איך אתה מרגיש היום?” – “בסדר”.

“למה אתה נדחף לתור? זה לא בסדר”.

המילה בסדר מסמלת את היות הדברים בתוך סדר, כשדברים אמורים להיות

https://breslov.co.il/%d7%aa%d7%9b%d7%a0%d7%99%d7%aa-%d7%91/


בהמשך לתכנית או לפי התוצאה שאנו מצפים לה.

“כי תצא למלחמה על אויבך…” אומרת לנו התורה (דברים כא, י).

כל אחד מאיתנו יוצא כל יום למלחמה. מלחמות קורות בגלל קונפליקט
של קיומו  המשך  בעקבות  וכו’,  עמים  קבוצות,  אנשים,  שני  בין  שיש 
תהליך או מציאת הפתרון שלו (שכמובן לא נעשים בדרכי נועם אלא בדרך
– “אבא  השטח.  פני  על  עולים  דברים  רצוננו  נגד  ואז,  מלחמה).  של 
מהומה היא  חווים  שאנחנו  התוצאה  ואבוי!  אוי  הגיע”.  לא  האוטובוס 
נטושים מרגישים  אנחנו  מסוימת.  נפשית  מלחמה  פנימית,  ומהפכה 

ולפעמים גם פגועים כאילו שהדברים “לא היו אומרים לקרות”.

אולי גם זה יעניין אתכם:

למה אנשים סובלים?

תמצית החיים בשתי דקות ו-23 שניות

למה אנשים לא שמחים?

אתגר 148

אחד מהימים האלה

סירת המפרש של אבא שלי

שמחה, זה כל מה שאנחנו מבקשים

תודה לך השם

תמצאו את הרווח

תמצאו את הטוב

נקודות טובות ואזמרה

12 טיפים לרגעים קשים

גלגל ההצלה של רבי נחמן
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מה הפתרון? איך אני יכול להצליח למרות המצב בו אני נמצא? התורה
מגלה לנו (את המשך הפסוק הנ”ל) ואומרת: “ונתנו ה’ אלוקיך בידיך

ושבית שביו”.

שחקני בייסבול נוהגים לומר – “אין לי יד”. למה? בגלל שאיבר היד,
אפילו שהוא עדיין שלם ומחובר לגוף נחשב חסר אם הוא לא מקבל חיות
וחיוניות משאר הגוף. במילים אחרות אפשר לקרוא לזה ‘משקל מת’. זאת
אומרת, שהזריקה או החטבה חייבת להיות עם כל הגוף שמעניק את הכוח

ליד.

לא שדברים  מרגישים  אנחנו  לפעמים  אדם.  בני  עם  גם  הדבר  הוא  כך 
הולכים או נעשים בדרך שלנו. למה? בגלל שכוח החיים והחיוניות שלנו
למקור שמחובר  ממעל  אלוק  לחלק   – לנשמה  מחובר  לא  הגוף  נקטעו. 

הכוחות כולם – בורא עולם.

אפשר ‘חכמה’  המילה  ואת  מהחכמה.  נשאב  שלנו  והחיוניות  החיים  כוח 
יום כל  מבקשים  שאנו  למשהו  מרמז  שזה  מה,  כוח  מילים:  לשתי  לחלק 
בתפילה של הבוקר, תפילת שחרית, כשאנו מכניעים את עצמנו בפני בורא

עולם ואומרים: “מה חיינו? מה כוחנו?”.

לפעמים אנחנו מרגישים שדברים לא הולכים או נעשים בדרך שלנו.
למה? בגלל שכוח החיים והחיוניות שלנו נקטעו. הגוף לא מחובר
לנשמה – לחלק אלוק ממעל שמחובר למקור כל הכוחות כולם – בורא

עולם…

הופכים אנחנו  ששולטים.  אלה  שאנו  חושבים  כשאנחנו  מתחילה  הבעיה 
לאותו איבר (היד, לצורך העניין) שלמרות שעדיין מחוברת פיזית לגוף
מוות כמו  כ’מתה’,  עקרוני  באופן  נחשבת  מעצמה,  להתנהל  מנסה  אך 
קליני. אולם, חכמה אמיתית ומשמעות מתמשכת וחיוניות אנחנו מקבלים
אך ורק מבורא עולם! כאשר אנו מכניעים את עצמנו, ואת מוחנו בפניו,
החכמה את  עולם  מבורא  מקבלים  אנחנו   – כוחנו?”  “מה  ואומרים 
שלמים שלנו  החיים  את  שהופכת  הבהירות  ואת  והאמיתית  האינסופית 

וראויים לחיות אותם.



“אין לי יד” נוהגים לומר שחקני בייסבול אם הם לא משתפים את כל
הגוף בחבטה או בזריקת הכדור…

החכם באדם, שלמה המלך ע”ה, אומר: “מלך אסור ברהטים” (שיר השירים
ז, ו) – שאנחנו מקשרים את המחשבות שלנו למלך מלכי המלכים – בורא
עולם, אנחנו כביכול ‘שובים’ ‘לוכדים’ את הקב”ה, ומביאים את החיים

שלנו לישורת ראויה עם המטרה הנצחית של הדברים.

כשאנחנו עושים תשובה, שבים לבורא עולם ומטפחים את הצמיחה האישית
מתמשכת מלחמה  כמו  להיראות  יכולים  שלנו  הימים  שלנו,  והרוחנית 
שלנו, בחיים  דברים  לשנות  מחליטים  אנחנו  ורבים.  שונים  קרב  בשדות 
ובניגוד המקורית  מהתכנית  שונה  אחרת,  פתאום  קורים  שהם  נראה  אך 
הדברים קבלת  כלומר  וענווה,  הכנעה  ידי  על  תייאשו!  אל  לרצוננו. 
שקורים כפי שהקב”ה רוצה – אנו פועלים לפי התכנית שלו, לפי התסריט
מלאים לחיים  ונזכה  הזאת  במלחמה  ננצח  רק  כי  עבורנו,  כתב  שהוא 

סיפוק וקשר אמיתי עם בורא עולם.

שאנחנו מה  היא  כי  לא  היא  הסתם  (ומן  לכם  הצליחה  לא  א  תכנית  אם 
רוצים) נסו את תכנית ב, סיכויי ההצלחה שלה הם מאה אחוזים!

לאמונה ולכוח התפילה שלנו יש כוח עצום עם השפעה אדירה על החיים



בכל בו  להשתמש  איך  ולדעת  מקרוב  הזה  הכוח  את  להכיר  בואו  שלנו, 
מצב – בקישור הזה!
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